
 

 

 

Zápis č. 8 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 23. 11. 2023 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni:  

Hosté:  

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Hospodaření KHO ČJF 

4) Návrh rozpočtu KHO 2024 

5) OCM 2023 

6) Zápis z VV ČJF 

7) Různé 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

2. Došlá pošta 

 

 Pí. Kramolišová (členka sekretariátu zodpovědná za vzdělávání)  

– postup při zadávání vzdělávacích akcí 

- výkonnostní odznaky – postup při žádosti, nutná administrativa 

 p. Kuklík (generální sekretář ČJF) – žádost o vyplnění tabulky rozpočtu 

KHO na rok 2024 

 - informace k novému pojištění pro členy ČJF  

 Pí. Pospíšilová (člen VV ČJF pro ekonomiku)  - čerpání rozpočtu KHO 

k 20. 10. 2023 

 Pí. Ziková (sekretariát ČJF) – informace k systému přihlašování na 

MČR pro rok 2024 

 P. Hupka – nesouhlasné stanovisko s návrhem nových Stanov 

 Pí. Skřivanová, pí. Mavercová – pozvánka na Galavečer 

 

 

 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


3. Hospodaření KHO  

Se stavem hospodaření KHO seznámila členy OV KHO sekretářka, zvláště pak 

s čerpáním rozpočtu, který byl zaslán členkou VV odpovědnou za ekonomiku, pí. 

Pospíšilovou. OV KHO pověřuje sekretářku projednáním sporných položek s paní 

Pospíšilovou.  

 

4.  Návrh rozpočtu KHO pro rok 2024 

Sekretářka seznámila s návrhem rozpočtu KHO, jednotliví členové KHO navrhli 

změny v některých položkách, pověřili sekretářku zapracováním změn do rozpočtu a 

jeho zasláním generálnímu sekretáři. (rozpočet viz příloha)  

 

5. OCM 2023 

P. Pejos předložil vyúčtování OCM pro rok 2023. Pí Kricnarová navrhla, aby rozdíl 

v nákladech a příjmech za soustředění byl uhrazen z rozpočtu KHO.  

pro: 4, proti:0, zdržel se: 1 

 

6. Zápis z VV ČJF 

        OV KHO se seznámil ze zápisem z VV ČJF ze dne 24. 10. 2023. OV KHO souhlasí 

s obnovením komise rozhodčích, ale požaduje, aby členy komise byly i zástupci z oblastí, 

zápisy z jednání VV ČJF považuje OV KHO za příliš stručné a bez příloh nejasné, matoucí.  

 

7. Různé 
 P. Pejos seznámil s návrhem nových stanov ČJF, hlavní změnou je dvoustupňové 

řízení ČJF – nejvyšší orgán konference, poté předsednictvo (místo stávajícího VV 

a Rady ČJF), byly by zde zastoupeny všechny oblasti, je zde předpoklad vyšší 

odbornosti než u pouze sedmičlenného VV, kde si prezident vybírá členy VV.  

Rozpočet by schvalovala každoročně konference, stejně tak i výši členských 

příspěvků, jednotlivé komise by i nadále měly poradní hlas, ale větší kompetence, 

každý člen předsednictva by byl zároveň garantem jednotlivých komisí – např. 

skokové, ekonomické, … dle svých znalostí. Členy do komisí by navrhovala 

oblast a schvalovalo předsednictvo.  

 P. Pejos informoval o plánované Radě ČJF 6. 12. 2023 i o programu, na jednání je 

zařazen jako jeden z bodů k jednání výše poplatků pro členy ČJF 

 P. Konečný se dotazoval na uložené peníze ČJF, jak je nakládáno s úroky z vkladu 

  P. Pejos informoval o požadavku NSA na minimální poplatek člena  - 200Kč pro 

přidělení dotace svazům, ČJF má tento stanoven na 500Kč. 

 Sekretářka seznámila s novým projektem k možnosti připojištění pro členy ČJF 

 P. Pejos informoval o změně umístění kanceláří sekretariátu – Rada o této 

významné změně nebyla informována před uzavřením smlouvy, ani tak nákladnou 

změnu neschvalovala. VV tuto akci nijak ekonomicky nezdůvodnil, informoval o 

všem až po podpisu smlouvy.  

OV KHO s touto změnou nesouhlasí až do ekonomického zdůvodnění změny 

kanceláří sekretariátu. 

 

Svoboda nad Úpou, 25. 11. 2023 

 

zapsala Svatava Juhászová 


